
Deltagere: Bestyrelsesmedlemmer i HG fodbold 
Tid:   d. 08.03.2022 kl. 19.00 - 21.30 
Sted: Klublokalet 
  

Mødeleder: Peter Ditlevsen 
Referent:  Jens-Erik Petersen 
Fraværende med afbud: 
Særlig indbudt: Glenn Pedersen, Sportschef 

  

 
Emne Hvad skal vi udrette? 

Formål 
Proces Tid Beslutning og hvem gør hvad?   

1. Dagsorden  
  
  

Godkendelse af den 
udsendte dagsorden. 
Punkter kan påsættes 
mødet inden start  

 Mødestart efter godkendelse 5  Godkendt med tilføjelse af Tøjpakke som 
punkt 4   

2. Økonomi 
a Status 
b 
Kontingentopkrævning 
 
 
c  Ny fond? 
 
d Kommunale tilskud 

Tommy Lauth 
orienterer 

Tiltag som bestyrelsen skal tage 
 
b Eventuelle restancer. Hvad gør vi? 
 
 
c Fond til kunstgræsbane 2 
 
d Ansøgning om kommunale tilskud 
 

15 Regnskabet er bogført til d.d. og følger 
budgettet. 
Kontingentindbetalinger er ikke indregnet 
endnu. 
b En del udmeldinger i forbindelse med 
kontingentopkræv- 
ninger. Ros til det nye opkrævningssystem.  
122 i restance. Rykker udsendes kommende 
dage 
c Det undersøges, hvordan der mest 
hensigtsmæssigt kan op-rettes en fond til en 
kunstgræsbane 2. 
d Der ansøges om de kommunale tilskud, som 
HG Fodbold er  
berettigede til for 2021 

  

3. Træningsplan fra uge 
14 til sommerferien 
Indendørstider 22/23 

Jens- Erik orienterer 
om oplæg til trænings- 
plan fra uge 14 

Hvis et oplæg foreligger fremsendes det  5 Jens-Erik orienterede om det fremsendte 
forslag til trænings- 
plan fra uge 14. Så godt som alle ønsker er 
blevet opfyldt.  
Planen udsendes til høring hos trænere og 
Årgangsanavarlige 
Ros for oplægget 

 

4. Tøjpakke 
 

Kim Jensen orienterer om ny "Tøjpakke"  10 Kim fremviste indholdet i den nye Tøjpakke, 
som er aftalt 

  



med Seiffert Sport. Flot indhold. Sportsligt 
Udvalg laver oplæg til, hvem der skal have 
hvad hvornår! 

5. Sportsligt udvalg 
a Børn og unge (Søs) 
b Herresenior (MH) 
c Piger og damer ( KJ 
og HH) Nyt om/fra 
Sportschef. 
Licensansøgning. Krav 
og forventninger (PD) 
 
 
 
 
 
d Herreungdom 
 
 
e Ukrainske flygtninge 

Orientering fra de 
respektive udvalg.  
Beslutning hvis 
nødvendigt 
 
 
Noget nyt? 

a 15 a Intet at bemærke fra dette udvalg 
b Rigtig flot arbejde af trænere og holdledere 
har betydet en medlemsfremgang til p. t 80 
seniorspillere. Måske tilmeldes der et ekstra 
hold efter sommerferien samt et U 19! 
c Den nye Sportschef for unge piger og 
damesenior Glenn Pedersen fortalte om sine 
opgaver og planer for gruppen fra U 14 til 
damesenior og samarbejdet med Steen 
Hansen og 1. division. Er allerede i gang og har 
sammen med Peter Ditlevsen haft et meget 
positivt forældremøde med U 16 breddepiger, 
der nu træner med sammen med elitepigerne. 
Præliminær ansøgning til licens for U 16 piger 
sendes i denne uge. Endelig ansøgning sendes 
i december 
d Nyt punkt frem over. Kim og Henrik 
varetager herreungdomsområdet U 15 til U 19 
e Kommer der ukrainske flygtninge er de 
velkomne i HG Fodbold uden 
kontingentbetaling indtil videre. 

  

6.  Nyt fra Initiativudvalg Opfølgning og 
beslutning på deres 
spørgsmål 

Gør vi noget og hvem gør hvad? Jacob Normann  10 Intet møde og intet nyt. Punktet udgår af  
dagsordenen til der er behov.   

7. 
 

Ny kiosk Hvordan ser det ud? Plan for etablering PD 5 Der er fuld gang i arbejdet. Vivi Bertelsen er 
tovholder 
 på projektet 

 

8. Arbejds- og 
ansvarsfordelingsplan 

Er alt fordelt og på 
plads? 

Hvem melder hvad ud? 10 I.a.b Der orienteres på Trænermøde og via 
hjemmeside 

  

9. Årgangsansvarlige og 
Årshjul 

Oplæg fra Jacob Nor- 
 

5 Normann orienterede og begrundede, hvorfor 
de enkelte 

  



mann og Jens-Erik 
sendes som bilag 

årgange selv må beslutte om de fortsat vil 
have en Årgangsansvarlig eller koordinerende 
træner. Det vendes på Trænermødet. 
Honorering ændres så trænerne får mere end i 
øjeblikket ved næste budgetvedtagelse. 

10. Orienteringspunkter Orientering fra diverse 
møder 

a Møde i HIC, Ny Stadioninspektør/Peter 
Ditlevsen 
b Mail fra NIF om samarbejde. Mail vedhæftet 
c Generalforsamling i Forældreforening 

5 Peter orienterende. Vigtigt at den nye 
stadioninspektør kender de lokale forhold! 
b Vi er klar til møde og samarbejde med NIF 
om bl.a. nye kunstgræsbaner. Peter er 
tovholder og kontakter NIF. 
c Vi drøftede Forældreforeningens 
vedtægtsmæssige tilknytning til 
Fodboldafdelingen. Vi mener, der bør en 
repræsentant fra begge afdelinger i hinandens 
bestyrelser. 
d Vi er blevet spurgt om hjælpere til "Royal 
Run!" den 2. juni.  
Peter undersøger, hvem der er interesseret. 
Hjælpem honoreres. 

  

11. Evt. hvor intet kan 
vedtages men alt 
drøftes 

  Dagsorden for trænermøde udsendes i uge 11 
Målsætningsplan på næste be.-møde 
Sønderdræsset er ved at blive renoveret i 
henhold til plan 

5 

  

 
 


